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Plats: 

Lokal Värtan, Karlavägen 104 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare  

Elisabeth Aguado utsågs att tillsammans med Anders Carlsson 

justera dagens protokoll.   

 

§ 4. Föregående protokoll 

Föregående protokoll från 2015-10-08 läggs till handlingarna.  

 

§ 5 Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Arbetet med verksamhetsplanen för 2016 är i full gång på 

förvaltningen. Ny stadsdelsdirektör på förvaltningen blir Kristina 

Klang. Just nu jobbar hon som kommundelsdirektör i Torshälla, 

Eskilstuna. Hon tillträder 1 februari 2016. Ny tillförordnad efter 

Teenie Bennerholt, som slutar på förvaltningen 30 november, blir 

Marianne Snell som är avdelningschef inom äldreomsorgen. Inför 

nämndsammanträdet 26 november har socialtjänstavdelningen 

bland annat besvarat på remisser om ett extra jobbskatteavdrag, 

kartläggning av islamism, ansökan om föreningsbidrag från 

Convictus samt remisser som avser alkoholtillstånd.  

 

§ 6 Övriga frågor 

- Rådets ledamöter träffades onsdag 4 november och 

sammanställde förslag till aktiviteter för 2016. Vi diskuterar 

rådets förslag och förvaltningsledningen kommer besluta om 

vilka som kan tas med i verksamhetsplanen.  

- Förslag på sammanträdesdatum för 2016:  

14 januari 

25 februari 

17 mars 

28 april 

1 september 

6 oktober 

3 november 

24 november  

- Ett flertal av rådets ledamöter har fått förhinder att närvara 

vid nämndsammanträden 26 november. Rådet vill därför 
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ställa in mötet och önskar att nämnden återkommer med 

förslag på nytt datum. 

 

§ 7 Besök av Josef Elveskog 

Josef berättar om sitt demokratiuppdrag som han har i stadsdelen. 

Staden centralt har inrättat ”Kansliet för mänskliga rättigheter” som 

arbetar med demokratisk hållbarhet, bland annat hur man kan stärka 

invånares delaktighet och inflytande i närmiljön. Man behöver bli 

bättre på att exempelvis nå barn och unga med 

funktionsnedsättning. Josef arbetar med att nå ungdomar och har i 

samband med Humlanhusets verksamhet besökt några skolklasser 

för att få deras synpunkter och önskemål. Att gå via sociala medier, 

som KiK, är ett verktyg som används för att nå ut till ungdomarna.  

 

§ 8 Nästa möte och avslutning 

Nästa möte är 3 december och därmed årets sista.  

Ordföranden tackar för dagens möte.  

 

Bilaga 

Tillägg från organsationen IFS (intresseföreningen för personer med 

schizofreni och liknande psykoser) lokala förening.  

 

 

 

 


